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Betere aanpassing van de Wilfordkaai 

Tussen de Consciencestraat en de Rik De Rycklaan werd de Wilfordkaai heringericht op een zeer ver-

warrende en onoverzichtelijke wijze voor fietsers. Al onze voorstellen en aanbevelingen om dit anders 

uit te voeren werden afgewezen. 

Voor 

  

Het resultaat was, dat daar vrijwel geen enkele fietser reed zoals de gemeente dat gepland had, met alle 

gevolgen vandien. Er ontstonden gevaarlijke situaties, fietsers reden elkaar in weg of reden zelfs verlo-

ren. 

Pas wanneer de zaak de spuigaten uitliep, op de gemeenteraad ter sprake kwam en in de pers ver-

scheen, werd een ander ontwerp aan ons voorgelegd, om van de miskleun te maken wat er nog van te 

maken viel. We formuleerden opnieuw een aantal opmerkingen en verbeteringen, maar deze keer werd 

met de meeste van onze aanmerkingen wel rekening gehouden. 

De belangrijkste verbeteringen waren een breder voetpad en een duidelijk einde en begin van het fiets-

pad, met een gescheiden op- en afrit. Een afrit met rugdekking en een oprit met een normale, “echte” 

oversteekplaats voor fietsers. 

Na 

  

We zouden het ook logisch gevonden hebben dat de fietszone tot hier werd uitgebreid, maar daar is de 

gemeente niet voor gezwicht. 


